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Aan de heer Burgemeester, 
Freddy THIELEMANS 
Stadhuis 
Grote Markt 1 
1000 BRUSSEL 

    
 AANGETEKEND 
 
 Brussel, februari 2007 
 
Betreft: maandelijkse infobrief: februari 2007 
 
 
Geachte burgemeester Thielemans, 
 
Begin 2006 werden 11 etablissementen geteld die in aanmerking kwamen voor de taks op de afwerkhotels van 
2500 euro per lokaal die de Stad Brussel heeft goedgekeurd om de overlast veroorzaakt door de straatprostitutie 
aan te pakken. 
 
Op 8 januari werden die hotels geacht hun aangifte in te dienen. Volgens uw berekening zou de taks 140 000 
euro opbrengen. 
 
Wij vroegen ons af: 
 

- Hoeveel afwerkhotels hebben hun aangifte effectief ingediend? 
- Hoeveel brengt de taks op? 
- Hoeveel betaalt elk hotel? 
- Hoeveel hotels hebben een advocaat onder de arm genomen om de taks aan te vechten? 
- Wat gebeurt er met het geld (vloeit een deel terug naar de wijk om volgende initiatieven te bekostigen: 

mobiel politiecommissariaat, uitvoeren van het mobiliteitsplan, camera’s, …)? 
 
Momenteel zijn van de 11 afwerkhotels nog 9 in volle bedrijvigheid (2 hebben de boeken neergelegd, waarvan 1 
te Laken …). Zoals u weet hebben een aantal van die hotels hun kamers gerenoveerd, of zijn ze uitgebreid 
(Studio Europe, Studio 2000, …). Wij hebben niet de indruk dat de afwerkhotels in de Alhambrawijk echt onder de 
indruk zijn van de taks. We hadden graag meer informatie gehad, zodat we zelf kunnen inschatten hoe zwaar die 
taks nu precies weegt, en in hoeverre ze haar doel kan bewerkstelligen, namelijk het aantal afwerkhotels doen 
verminderen. 
 
Verder hebben we het als buurtbewoner ook moeilijk met de cijfermatige benadering van het prostitutieprobleem 
in de Alhambrawijk door de politieke instanties. Tien prostituees bijvoorbeeld kunnen voor minder overlast zorgen 
dan één. Dat hangt af van ondermeer het temperament, en de persoonlijke problematiek van elke prostituee 
afzonderlijk. Bovendien, zolang er straatprostitutie is in de Alhambrawijk - ongeacht hun aantal - zullen de klanten 
blijven komen, en worden we geconfronteerd met autocarrousels, en de bijhorende overlast (pooierschap, 
harddrugs, geluidsoverlast, …). 
 
Wij blijven daarom ijveren voor een globale, en structurele aanpak zoals besproken met u tijdens een aantal 
vergaderingen de afgelopen jaren, en zoals die ook toegepast wordt in andere, Belgische steden.  
 
Wij hebben niets tegen de prostituees, maar straatprostitutie in een woonbuurt kan niet. Onze ervaringen van de 
afgelopen zeven jaar sterken ons in die overtuiging: cohabitatie van straatprostitutie in een woonbuurt zal altijd 
voor problemen zorgen, en kan dus nooit een optie zijn, niet nu en ook niet in de toekomst … 
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